
 

 

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Για την πολιτική Ηγεσία του ΥΠΕΘΑ αποτελεί προτεραιότητα η βελτίωση των 

συνθηκών διαβίωσης του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ) και των 

οικογενειών τους. Το προσωπικό άλλωστε αποτελεί τον βασικό πυλώνα ισχύος των 

ΕΔ. Υλοποιείται ήδη ο σχεδιασμός για την επέκταση του οικιστικού προγράμματος και 

τη δημιουργία νέων κατοικιών σε Μονάδες και ακίνητα κυριότητας ΥΠΕΘΑ, με σκοπό 

την κάλυψη στεγαστικών αναγκών των στελεχών των ΕΔ. 

Η έκδοση του Διακλαδικού Κανονισμού Στέγασης είναι υπό επεξεργασία από 

τα Γενικά Επιτελεία, σύμφωνα με τον οποίο θα ρυθμίζονται ειδικότερα, όλα τα θέματα 

στέγασης στα στρατιωτικά οικήματα, όπως ορίζει ρητά και η Υπουργική Απόφαση (Β΄ 

3267/2023). 
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